
Bestyrelsesmøde den 25. april 2018 hos Knud 

Afbud Michael Andersen 

 

Vi havde et par ting der skulle snakkes igennem efter generalforsamlingen. 

Status på vejbelysning, vejbelysning er færdig og kører OK. 

Parkeringsregulativ er stadig gældende, det vil sige at man ikke må parkere på vores grønne arealer, det 

gælder også køretøjer uden nummerplade. 

Vi vil gerne have klippet hækken på fællesarealet to gange årligt, en gang inden 1. juli og en gang midt i 

september. Michael får et tilbud fra Martin på en klipning mere af hækken. 

Robert laver et revideret budget for 2018, et budget er stadig kun et skøn. 

Vi vil se om der er mulighed for en bedre forrentning af vores midler, men bestyrelsen er stadig enige om at 

der ikke satses med vores penge. 

Vi arbejder også på en plan for udgifter på fællesarealer og veje for de næste 10-12 år, forslag kommer på 

næste generalforsamling. 

Det er stadig en gåde for flere fra bestyrelsen, at grundejere med småsten i indkørslen ikke kan feje disse 

væk fra asfaltarealet. 

Vi prøver at indhente tilbud på en ny aktør til saltning og snerydning. 
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